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Forespørgsel vedr. status på implementering af parkeringspolitikken  
I april 2018 vedtog et bred flertal i byrådet en ny parkeringspolitik i Aarhus.  

Efter halvandet år er der forsat ikke sket en implementering af disse tiltag, og 

problemerne på parkeringsområdet er ikke blevet mindre væsentlige i mellem-

tiden. Vi ønsker derfor en status på implementeringen af parkeringspolitikkens 

initiativer. 

 

Følgende spørgsmål ønskes besvaret: 

 

• Hvad er status på implementeringen af parkeringspolitikken vedtaget i 

2018? 

 

• Hvor langt er processen med implementering af beboerparkering? 

 

• Med implementeringen forventedes jf. indstillingen om Forslag til Par-

keringspolitik 2018, at der i 2019 ville være en forøgelse af nettoind-

tægten på 1,5 mio. kr. Er denne gevinst opnået på trods af, at parke-

ringspolitikken fortsat ikke er implementeret?  

 

• Hvad er de forventede parkeringsindtægter for 2019, og hvad beløber 

et eventuelt indtægtstab som følge af den manglende implementering 

sig til? 

 

• Hvad er det forventede provenutab ved at lave gratis parkering ved det 

gamle amtssygehus på Tage-Hansens Gade?  

 

• Nettoindtægter på parkeringsområdet indgår i Teknik og Miljø, Center 

for Byens Anvendelses driftsbudget, herunder især vedligeholdelse af 

trafikinfrastrukturen. Hvilke konsekvenser har det for budgettet til vej-

vedligehold i Aarhus Kommune, at parkeringspolitikken fortsat ikke er 

implementeret? 
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